
Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 
23.marca 2016

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––

Prítomní: Starosta obce: Ing. Martin Mach

Členovia OZ: 

Bc. Miroslava Kumová

Ing. Ondrej Novosad

Ing. Ján Pšenák

          p. Ján Žák

Neprítomní:        Ing. Michaela Adamcová - ospravedlnená

        Ing. Ľubomír Michalík - ospravedlnený

        p. Peter Hošek - ospravedlnený

Overovatelia zápisnice: 

  Ing. Ján Pšenák

p. Ján Žák

Kontrolórka obce: JUDr. Jana Pšenková, PhD.



P r o g r a m  :
 1.  Zahájenie
2.   Kontrola uznesení
3.   Prehodnotenie dotácie pre originálne kompetencie pre ZŠ s MŠ
4.   Úprava nájomných zmlúv na nebytové priestory
5.   Došlá pošta
6.  Rôzne
7.  Záver

1. Zahájenie – otvorenie zasadnutia

Otvorenie zasadnutia vykonal starosta obce Ing. Martin Mach. Privítal prítomných a oboznámil ich
s programom.  Program bol  jednohlasne  schválený  a   pokračovalo  sa  podľa  jednotlivých  bodov
programu. 

2. Kontrola uznesení

P. starosta prečítal prijaté uznesenia z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 
24.02.2016 .

U Z N E S E N I E č. 120/2016

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach 
j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
zápisnicu z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 24.02.2016

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 4 poslanci, za: 4, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.                 

3.   Prehodnotenie dotácie pre originálne kompetencie pre ZŠ s MŠ

P. starosta informoval poslancov o potrebe navýšenia  dotácie pre originálne kompetencie pre  ZŠ s 
MŠ Motešice, nakoľko doterajšia dotácia nepostačuje pri 4 % navýšení miezd pre pedagogických  a 
nepedagogických zamestnancov  schváleným MŠ SR .

U Z N E S E N I E č. 121/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
 navýšenie  dotácie pre originálne kompetencie pre  ZŠ s MŠ Motešice o sumu 450,- mesačne
s platnosťou od 01.01.2016.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 4 poslanci, za: 4, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.  



4.   Úprava nájomných zmlúv na nebytové priestory

P. starosta  oboznámil poslancov , že každému nájomníkovi  nebytových priestorov bude zaslaná 
dohoda o ukončení nájmu a  následne uzatvorená nová nájomná zmluva, ktorá je vypracovaná podľa
nového VZN č. 1/2016 o nájme nebytových priestorov. Poslanci OZ s predloženými návrhmi 
dohody o ukončení nájmu a novej nájomnej zmluvy súhlasia a doporučujú starostovi obce osloviť 
nájomníkov so spracovanými dohodami o ukončení nájmu a nájomnými zmluvami v súlade s VZN 
č. 1/2016.

5.   Došlá pošta

- Žiadosť vedúcej školskej jedálne pri ZŠ s MŠ Motešice  na  dovybavenie  školskej kuchyne.

P. starosta prečítal žiadosť  vedúcej školskej jedálne pri ZŠ s MŠ Motešice  na  dovybavenie  školskej 
kuchyne. Jedná sa  o jednorázovú finančnú dotáciu  na zakúpenie chýbajúcich pomôcok v školskej jedálni a 
výmenu opotrebovaných pomôcok.

U Z N E S E N I E č. 122/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
jednorázovú finančnú dotáciu  v sume  996,- Eur  na zakúpenie chýbajúcich pomôcok v školskej
jedálni pri ZŠ s MŠ Motešice  a výmenu opotrebovaných pomôcok.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 4 poslanci, za: 4, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.      

- Žiadosť p. Aleny Mizerákovej  o zníženie ceny nájmu o 50 % 

         P. starosta oboznámil poslancov OZ so žiadosťou p. Aleny Mizerákovej o zníženie ceny nájmu o 50 % 
nakoľko otvorenie novej prevádzky káderníctva bude vyžadovať značné finančné náklady.

U Z N E S E N I E č. 123/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e

        žiadosť p . Aleny  Mizerákovej o zníženie ceny nájmu o 50 %  na dobu určitú – 18 mesiacov.   

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 4 poslanci, za: 4, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.      

-  Žiadosť ABC Mont s.r.o. o prenájom priestorov

        P. starosta predložil poslancom OZ žiadosť ABC Mont s.r.o. , zastúpenú konateľom  firmy Jánom 
Púčikom o prenájom priestorov bývalého skladu CO za účelom skladových priestorov firmy.



U Z N E S E N I E č. 124/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
prenájom priestorov bývalého skladu CO  firme  ABC Mont s.r.o. za účelom skladových priestorov 
v zmysle VZN č. 1/2016 o nájme nebytových priestorov. 

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 4 poslanci, za: 4, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.      

- Žiadosť o úpravu cesty

P. starosta prečítal poslancom OZ žiadosť p. Janky Richtárechovej, bytom  Peťovka  36 o úpravu 
miestnej komunikácie  v Peťovke na parcele č. 1903/1  z dôvodu neupraveného terénu a zlého 
prístupu v nepriaznivom počasí. Taktiež žiada  preveriť možnosť osadenia značky slepá ulica na 
začiatku ulice pri rodinnom dome p. Štefana Richtárecha, bytom Peťovka  31

U Z N E S E N I E č. 125/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
b e r i e      n a      v e d o m i e

       žiadosť p. Janky Richtárechovej, bytom  Peťovka  36 o úpravu miestnej komunikácie  v Peťovke na 
parcele č. 1903/1.  Doporučuje  postúpiť žiadosť stavebnej komisii k  prevereniu.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 4 poslanci, za: 4, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.      

6.  Rôzne

- Informácia o stave projektov obce a žiadostiach o NFP

P. starosta informoval poslancov  o kompletne podaných žiadostiach  o NFP  z programu  rozvoja 
vidieka

I. Výstavba športového areálu v ZŠ s MŠ  

II. Rekonštrukcia Domu smútku – prístavba a prestavba   

III. Budova telocvične ZŠ a budova školy – HAVARIJNÝ STAV  .  Projektová dokumentácia  je 
spracovaná, rieši sa verejné obstarávanie, žiadosti

- Potreba vybavenia kancelárii OcÚ novým nábytkom, v súlade s požiadavkou MV SR – 
IOMO – integrované obslužné miesto občana – zatiaľ vypracovaná jedna ponuka

U Z N E S E N I E č. 126/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
d o  p o  r u č u j e
starostovi obce  dať vypracovať ešte aspoň dve ponuky na vybavenie kancelárii OcÚ  novým 

nábytkom.



Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 4 poslanci, za: 4, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.   
   -  50. výročie založenia školy 
ZŠ v spolupráci s obcou Motešice pripravuje  podujatie v KD a  v ZŠ 17.jún 2016. Je potrebné 
vyčleniť z rozpočtu obce  sumu na pamätné plakety a časť občerstvenia.

U Z N E S E N I E č. 127/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
sumu 700,- Eur na  zabezpečenie osláv 50. výročia založenia ZŠ v Motešiciach.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 4 poslanci, za: 4, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.      

- informácia  o chodníku ku športovému areálu a kostolu v Horných Motešiciach
po konsultácii na OU TN odbor cestnej dopravy a pozemných komunikácii 
- treba dať vypracovať projekt
– osloviť TSK
- odkúpiť pozemky pri ceste
- stavebné povolenie
- realizácia

Deň detí v ZŠ – požiadavka ZŠ na vyčlenenie sumy z CVČ  na animačný program.
 OZ  neschvaľuje predloženú požiadavku, doporučuje  ZŠ pouvažovať o programe herne-náučnom 
resp. s historickým motívom.

- starosta obce predložil poslancom OZ zámer rekonštruovania časti vnútorných priestorov budovy 
Novej školy v D.M. po etapách. Vyspravenie podláh, nové elektrické rozvody, maľovanie 
vnútorných priestorov, zakúpenie stolov a stoličiek, vybavenie kuchynky atď.  Ako prvé potreba 
zakúpenia podlahovej krytiny do Novej školy v dolnej časti Motešíc

U Z N E S E N I E č. 128/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
vyčlenenie sumy 850, - Eur na zakúpenie podlahovej krytiny do budovy novej školy v dolnej časti 

Motešíc.

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 4 poslanci, za: 4, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.      

- informácia o asanácii obecného pozemku v dolnej časti Motešíc popri ceste ku cintorínu 
uskutočňuje sa výrub náletových drevín a kríkov, zbieranie a likvidácia odpadu

- predloženie návrhu ceny elektriny firmou Magna energia, a.s. pre rok 2017  a predĺžením obdobia 
trvania zmluvy o dodávke elektriny.



U Z N E S E N I E č. 129/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
 j e d n o h l a s n e    s c h v a ľ u j e
cenu elektriny pre rok 2017  podľa predloženého návrhu firmy Magna energia, a.s. a predĺženie 
obdobia trvania zmluvy o dodávke elektriny.

     Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 4 poslanci, za: 4, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.

Ing. Pšenák predložil do diskusie požiadavku vybudovania parkoviska pred ZŠ  

- treba osloviť projektanta pozvať na zasadnutie OZ, predstaviť a rozdiskutovať naše budúce zámery

 chodník ku športovému areálu, chodník na Slivnicu a parkovisko pred školou

7. Záver

Program bol vyčerpaný, zasadnutie OZ bolo ukončené.

Overovateľ: Overovateľ: Starosta obce:

Ing. Ján Pšenák                       Ján Žák Ing. Martin Mach

Zapísala 30.04.2016      Kopecká


